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Komise pro vzdělávání a sport 

Rady města Blatná         
 

 
 

       Blatná dne: 10. 10. 2023 

 

ZÁPIS  
 

z jednání Komise pro vzdělávání a sport Rady města Blatná, 
které se konalo dne 4. 10. 2023 od 14:30 hod.   

 
 
Přítomni:  
Členové komise: 
Mgr. Zdenka Dvořáková – předsedkyně komise, Mgr. Marcela Karbanová, Ing. Eva 
Linhartová, Mgr. Radka Kocúrová, PaedDr. Eva Wachtlová, PhDr. Jaroslava Mlsová, 
Ing. Dušan Maleček, Mgr. Dorota Zdychyncová, Michal Vanduch.  
  
Omluveni:  
 
Přizváni: 
Pavel Ounický - místostarosta 
 
Jednání bylo zahájeno v 14:30 hodin předsedkyní komise Mgr. Z. Dvořákovou. 
 
 
 
Program jednání: 
 
1/ „Program rozvoje sportu města Blatná“ – vyhodnocení, aktualizace 
 
2/ TJ BLATNÁ a TJ Sokol Blatná – aktuální informace, vyhodnocení aktivit z 
„Programu“ 
 
3/ Základní a mateřské školy – zahájení školního roku 2023/2024 - počty tříd a dětí, 
aktuální informace 
 
4/ Dotace na individuální účely – informace k podaným žádostem v oblasti sportovní 
na rok 2024 
 
5/ Různé 
 
 
 

 

 

 

 



 

Průběh jednání: 

 

1/ „Program rozvoje sportu města Blatná“ – vyhodnocení, aktualizace 

 

Současný „Program rozvoje sportu města Blatná“ byl vypracován v r. 2018 na období 

5 let (2018 – 2023). V roce 2020 naše komise provedla vyhodnocení a aktualizaci 

programu. 

 

Pan místostarosta P. Ounický navrhl komisi program zachovat, připravit na konci 

roku 2023 vyhodnocení a aktualizaci programu a v roce 2024 program nechat 

schválit na dalších 5 let (2024 – 2029) s tím, že v polovině této doby (v r. 2026) by se 

znovu program vyhodnotil a aktualizoval. 

 
Pan místostarosta P. Ounický informoval komisi o změnách v investičních záměrech 
města Blatná: 
 
Aktivita 1.1.1. – Vybudování venkovního zimního kluziště 

- venkovní zimní kluziště je plánováno ve 3 etapách – venkovní kluziště, zázemí 
s tribunou a zakrytí 

- v současné době je hotové stavební povolení pro 1. etapu - venkovní kluziště 
 
Aktivita 1.1.2. – Vybudování sportovní haly 

- tato aktivita se nakonec řešila i na vládě ČR, kde byla odsouhlasena 
- změna územního plánu č. 1 by měla být začátkem roku 2024 vyřešena 
- architekt našeho města učí na ČVUT, kde by se studenty připravili několik 

variant řešení, vyberou se nejlepší a z těch pak budou vybírat obyvatelé 
města 

 
Aktivita 1.1.3. – Vybudování cyklotras a stezek 

- stále se řeší pozemkové úpravy 
- prioritou jsou cestní sítě, poté se může začít s projektem 

 
Aktivita 1.1.4. – Vybudování in-line dráhy 

- komise navrhuje spojit dohromady aktivitu č. 1.1.3. a 1.1.4. 
 
Aktivita 1.1.5. – Vybudování multifunkčního a dětského hřiště na školním dvoře ZŠ J. 
A. Komenského Blatná 

- 1. část aktivity je splněna – vybudováno multifunkční hřiště na dvoře ZŠ J. A. 
Komenského Blatná 

- 2. část aktivity se připravuje – je hotova projektová dokumentace pro 
vybudování dětského hřiště s tartanovým povrchem (pro mladší žáky) a 
finanční prostředky jsou v plánu rozpočtu na rok 2024  

 
 
2/ TJ BLATNÁ a TJ Sokol Blatná – aktuální informace, vyhodnocení aktivit z 
„Programu“ 
 
Pan M. Vanduch komisi informoval o změnách v investičních záměrech sportovních 
spolků, tedy opatření č. 2.1. Rozšíření nabídky sportovišť pro členy TJ BLATNÁ z.s., 
kde je celkem 7 aktivit – některé aktivity se ponechají, některé se budou doplňovat 



(např. potřebná výměna oken v budově letního stadionu, nové potrubí u kuželny,…). 
Vše bude následně uvedeno v aktualizaci „Programu“.  
 
V komisi bylo dohodnuto, že bude oslovena paní B. Malinová (starostka TJ Sokol 
Blatná) s žádostí o provedení aktualizace opatření č. 2.2. Rozšíření nabídky 
sportovišť pro členy TJ Sokol Blatná, kde jsou celkem 3 aktivity. 
 
Neinvestiční záměry města Blatná (priorita č. 3) se ponechají. 
 
 
3/ Základní a mateřské školy – zahájení školního roku 2023/2024 – počty tříd a 
dětí, aktuální informace 
 
E. Linhartová informovala členy komise o zahájení nového školního roku, počtu dětí 
a tříd v jednotlivých školách: 
Základní škola J. A. Komenského Blatná 

- k 30. 9. 2023 - 368 žáků, 18 tříd – 10 tříd na I. stupni a 8 tříd na II. stupni 
- přípravná třída – 14 dětí, 1 třída  

Základní škola T. G. Masaryka Blatná 
- k 30. 9. 2023 - 455 žáků, 18 tříd – 10 tříd na I. stupni a 8 tříd na II. stupni 

Mateřská škola Blatná, Šilhova 
- k 30. 9. 2023 - 112 dětí, 4 třídy 

Mateřská škola Blatná, Vrchlického 
- k 30. 9. 2023 - 138 dětí, 7 tříd 

Základní škola, Blatná, Holečkova  
- k 30. 9. 2023 – 32 dětí 

 
 
4/ Dotace na individuální účely – informace k podaným žádostem v oblasti  
    sportovní na rok 2024 
 
E. Linhartová informovala o podaných žádostech o individuální dotace v oblasti 
sportu (oddílů i fyzických osob).  
Termín pro podání žádostí byl jako každý rok do 30. 9. 2023. Celkem jsme obdrželi 
10 žádostí, které se týkají oblasti sportu. 
Všechny podané žádosti se budou projednávat a posuzovat na schůzce začátkem 
listopadu. 
Pan Vanduch navrhl možnost navýšení dotace (příspěvku) na mládež do 18 let na 
2.700 Kč/mládež z důvodu celkového zvyšování nákladů – zvyšování částek za 
energie, lepší ohodnocení trenérů, kteří se o mládež starají a také na vzdělání a 
získání odbornosti trenérů. V současné době je příspěvek ve výši 2.300 Kč/mládež 
do 18 let.  
Členové komise hlasovali o navýšení dotace (příspěvku) na mládež do 18 let z 2.300 
Kč na 2.700 Kč/mládež. 
 
8 členů komise souhlasí s navýšením dotace (příspěvku) na 2.700 Kč /mládež do 18 
let, 1 člen se zdržel hlasování. 
Hlasování:   PRO 7-1-0 
 
 
5/ Různé 
 

Pan místostarosta P. Ounický informoval o jednání s Kulturní plantáží Blatná, která 

připravuje na příští rok akci z hlediska nabídky sportů v Blatné (pokud by měla 



komise zájem, může paní ředitelka z KPB na některém jednání komise 

odprezentovat).  

 

 

Jednání bylo ukončeno v 16:15 hodin. 

  

 

Příští jednání: dle potřeby, zatím není stanoven termín 

 

. 

Zapsala: Ing. Eva Linhartová 

 

Ověřila: Mgr. Zdenka Dvořáková 


